
MARKS IDROTTSHISTIORISKA SÄLLSKAP

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR 2021

Styrelsen för Marks Idrottshistoriska Sällskap (MIS) lämnar följande berättelse över 
verksamheten under år 2021

Styrelse

Ordförande Kjell-Åke Bergkvist Kinna
Vice ordförande Sven-Olof Andersson Fritsla
Sekreterare Britt-Marie Knutsson Skene
Kassör Sören Fägersten Kinna
Ledamöter

Peder Svensson Skene
Ann-Charlotte Hagman-Kinn  Kinna
Karl-Erik Berndt Kinna
Lennart Brunander Sätila

Ersättare Viggo Svensson Örby och Lars-Erik Fägersten Skene

Revisorer Stellan Helgesson Skene
Göran Bengtsson Skene

Revisorserättare Ingemar Gustavsson Skene

Valberedning Ingemar Gustafsson Skene,  B-M Knutsson Skene

Arbetskommitter
Lokaler o utställning Styrelsen
Hemsidesgrupp B-M Knutsson

S Fägersten
Kontakt Marks B-M Knutsson
Gymnasieskola
Kontakt WIS V Svensson
Registrering B-M Knutsson

A-C Hagman-Kinn

Styrelsemöten
Styrelsen har under året hållit nio styrelsemöten både fysiska möten och telefonmöten, samt 
ett antal arbetsmöten. 

Årsmötet
Årsmötet hölls den 22 september på Idrottsmuseet Rydal.
Ordförande för mötet var Kjell-Åke Bergkvist och sekreterare B-M Knutsson. Som inbjuden 
gäst hade vi Ulf Lindgren som berättade om sin karriär som cyklist. 

Årets verksamhet
  Då  pandemi inte har släppt sitt grepp påverkas vår verksamhet  fortfarande av den.
  Således har lokalen varit öppen under hösten men inte under våren.
  



Verksamhetsberättelse MIS 2021

 Dokumentation och skötsel av föremål och foton fortlöper.
  
Sällskapet ställde på nytt upp i Museets arrangemang Lysande fönster. (Se bild)

Intervjuer med idrottsprofiler är påbörjad 

Gäster
Då årsmötet inte hölls förrän 22 september 
ordnades inget höstmöte som brukligt har varit.

Westgötarnas idrottshistoria mm.
Även i år har Carl-Erik Johnsson  varit mest aktiv 
och har bidragit med sju bidrag i tidningen t.ex. 
Fritsla IF-en brandgul historia, Skene IF ett helt 
sekel gammal.
I Markbladet har vi kunnat följa exempelvis 
Historien om Öxabäcks damlag, Ishockeyns 
historia i Mark och Klassiska idrottsplatser som 
försvann- även dessa artiklar skrivna av Carl-Erik 
Johnsson. 
Sällskapet deltog med ett lag i idrottsfråesporten 
Men nådde inte ända fram. Vann gjorde Borås 
idrottshistoriska sällskap. Foto: Saga Charlotte Håkanson

Medlemmar
Medlemsantalet vid årsskiftet var 106 st.varav 25 föreningar. Tre nya medlemmar har 
tillkommit under hösten

Medlemskap
Föreningen är ansluten till Wästgöta idrottshistoriska sällskap, (WIS)

Representation
På WIS årsmöte i Vara var sällskapet representerat med tre st. Peder Svensson, Kjell-Åke 
Bergqvist och B-M Knutsson. Där avgjordes också semifinal och final i den idrottshistoriska 
frågesporten- Borås Idrottshistoriska vann.

Slutord
Vi sätter vår tilltro till ett något aktivare 2022 
Styrelsen tackar alla som deltagit i verksamheten som den blev och skänkt gåvor och bidrag 
under året och önskar en god fortsättning på 2022.
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